

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

NATO/OTAN, 1110 Brussels/Bruxelles • Tel.: 728 41 11 - Telex: 25-599  
Telefax/Télécopieurs: 728 50 57 - 728 50 58

PRESS RELEASE (93)44

25 June 1993

APPOINTMENT OF NATO SPOKESMAN

NATO Secretary General Manfred Wörner has appointed Dr. Jamie Shea to the position of NATO Spokesman and Deputy Director, Office of Information and Press. Dr. Shea takes up his duties on 1 July.

Dr. Jamie Shea was born in 1953 and is of British nationality. Since 1980 he has been a member of the NATO International Staff where he has served in a variety of functions, the most recent being Senior Planning Officer and Speechwriter to the Secretary General. Dr. Shea obtained his Doctorate in Modern History from Oxford University, and has been an Associate Professor at Michigan State University, where he taught courses on security policy and European politics.

-----  
COMMUNIQUE DE PRESSE (93)44

25 juin 1993

NOMINATION DU PORTE-PAROLE DE L'OTAN

Le Secrétaire général de l'OTAN, M. Manfred Wörner, a nommé M. Jamie Shea au poste de Chef de la presse et Directeur délégué au Bureau de l'information et de la presse de l'OTAN. M. Shea prendra ses fonctions le 1er juillet.

M. Jamie Shea est né en 1953 et est de nationalité britannique. Depuis 1980, il fait partie du Secrétariat international de l'OTAN, où il a assumé diverses fonctions, la plus récente étant celle d'Administrateur de haut rang chargé des plans et de la rédaction de discours pour le Secrétaire général. M. Shea est titulaire d'un doctorat en histoire moderne de l'Université d'Oxford (1983) et a été professeur associé à la Michigan State University, où il a donné des cours sur la politique en matière de sécurité et la politique européenne.

COMPTOIR DES CONFERENCES  
CENTRAL REGISTRY

INTER/BRUXL.

JUN 93 32504

1-PREN 1-PRFR

920606